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1. Radny Łukasz Banaś 

− Czy Miasto pomoże Stowarzyszeniu CKM Włókniarz przez zastosowanie 90% upustu i pomocy 
z w utrzymaniu obiektu i czy Miasto zaangażuje się w organizację zawodów o Puchar Prezydenta, 
jak wygląda sytuacja związana z giełdą przy hali sportowej w kontekście konkurencyjnej giełdy przy 
stadionie? 

 
2. Radny Albert Kula 

− Czy zostanie naprawiona ul. Brücknera? 

− W jaki sposób Miasto może wpływać na właścicieli pustostanów w celu utrzymania porządku i kto się 
tym zajmuje (jaka komórka w Urzędzie) ? 

− Jaki obiekt powstaje na skrzyżowaniu ul. Łukasińskiego i ul. Prusa? 

3. Radny Piotr Wrona 
− Ile wytrzyma po upływie gwarancji „łata” na nowym odcinku przy Dekabrystów? 

− Jaki jest cel zwężenia jezdni ul. Rędzińskiej w pobliżu ronda? 

− Czy Prezydent desygnuje pełnomocnika na rozprawę w RIO w sprawie uchwały dot. opłat za odpady 

komunalne? 

4. Radny Krzysztof Janus 

− Czy istnieje decyzja w sprawie możliwości postoju samochodów w Alei Sienkiewicza w czasie 
dożynek? 

− Czy Prezydent wystosuje pismo do wojewódzkiego konserwatora zabytków w sprawie usunięciu 
dębu Komorowskiego? 

− Za co otrzymał nagrodę w 2014 r. Dyrektor MZDiT? 

− Czy zakończyły się pomiary i kiedy będą działać światła przy ul. Śląskiej i Kilińskiego? 

− Czy Prezydent Matyjaszczyk jest spokrewniony z Prezydentem Soborakiem? 

5. Radny Jacek Krawczyk 

− Czy zostanie uporządkowany parking przy ul. Korczaka po lewej stronie i czy zostanie opalikowny 
trawnik przy dawnym Urzędzie Wojewódzkim? 

− Jakie powstały przeszkody przy remoncie w budynku Urzędu Miasta, że nadal wiszą elementy 
remontu na I piętrze? 

6. Radna Anna Majer 

− Jak można pomóc sklepikarzom i hurtownikom na Rynku Wieluńskim, gdyż pod ich sklepami jest 
płatny parking. Czy można zwolnić z opłaty klientów? 

− Czy będzie położony asfalt na ul. Malborskiej od nr 1 do 15 i ul. Toruńskiej na odcinku do ul. 
Lwowskiej? 

7. Radny Ryszard Szczuka 

− Czy miasto może zorganizować Dni Seniora (Senioradę) ? 

− Czy istnieją zasady ogólne lub przepisy dot. dzieci 6-letnich rozpoczynających naukę dot. m.n. 
godzin przyjścia do szkoły, organizacji? 

8. Radna Monika Pohorecka 

− jakie informacje posiada miasto dot. pustostanów w mieście? 

9. Radny Zbigniew Mizgalski  

− Czy miasto zabezpieczy, będzie kontrolować stan techniczny budynku przy ul. Tarnowskiego 36 i czy 



ureguluje stan prawny tego budynku? 

− Czy zostanie zamontowana ławka przystankowa koło kapliczki na Stradomiu? 

− Czy zostaną rozładowane korki na skrzyżowaniu ul. Sabinowskiej i Jagiellońskiej? 

− Czy zostaną naprawione ul. Hetmańska i ul. Artyleryjska? 
 

− Czy powstanie przejście dla pieszych przy nowopowstałym przystanku przy ul. Sabinowskiej? 
 

− Czy zostanie poprawiona organizacja ruchu przy skrzyżowaniu ul. Piastowskej i Sabinowskiej i czy 
powstanie tam parking? 

 

− Czym kierował się MZDiT budując 300 m ul. Kawodrzańskiej bez odwodnienia. Proszę o 
udostępnienie opracowań, na podstawie których budowano tą ulicę i jaki był koszt inwestycji przy ul. 
Konwaliowej? 

 

− Dlaczego na środku chodnika przy ul. Nadrzecznej stoją słupy, mimo że jest to strefa ochrony 
konserwatorskiej? 

 
10. Radny Artur Gawroński 

− Czy były analizowane usterki na ul. Warszawskiej takie jak wystające studzienki i ruchomy chodnik? 

11. Radny Krzysztof Świerczyński 

− Czy da się czasowego poprawić nawierzchnie placu zabaw przy ul. Iłakowiczówny ? 

− Ile kosztował pas do zwracania pod estakadą od strony Katowic? 

− Jakie działania zostały podjęte od dnia podjęcia uchwały w sprawie przebudowy ul. Piastowskiej 
i Sabinowskiej? 

− Czy możliwe będzie wydanie zgody na budowę miejsc parkingowych przy ul. Leśmiana 2 na koszt 
mieszkańców? 

12. Radna Jolanta Urbańska 

− Czy Prezydent może powołać pełnomocnika ds. Równego traktowania kobiet i mężczyzn? 
 
13. Radny Łukasz Wabnic 

− Czy Prezydent może podjąć akcję informacyjną w sprawie opłat za sakramenty w Kościele 
katolickim zgodnie z kanonem prawa kanonicznego ? 

14. Radny Jerzy Nowakowski 

− Jaka firma realizowała inwestycję przy ul. Skwerowej i rozkopała ta ulicę i czy w tym roku zostanie 
naprawiona ul. Skwerowa? 

15. Radny Piotr Strach 

− Czy miast planuje przywrócenie do stanu poprzedniego nawierzchni w Alei NMP? 

− Czy miasta ma program ds. zapobiegania zamieszkiwania w pustostanach i bezpieczeństwa w tych 
miejscach? 

− Czy planowany jest remont przejścia przy Alei Wyzwolenia? 

− Czy w razie wątpliwości we wniosku w budżecie obywatelskim są one konsultowane z 
wnioskodawcami ? 

16. Radna Barbara Gieroń 

− Kiedy rozpocznie się budowa ul. Legnickiej? 

17. Radny Jacek Krawczyk 

− Czy inwestycje które się nie rozpoczęły np. Remont ul. Rocha będą mieć podziemne a nie 
napowietrzne linie? 

− Czy w regulaminie budżetu obywatelskiego można wprowadzić zmianę, aby radni mogli składać 
wnioski ? 



18. Radna Krystyna Stefańska 

− Czy zostanie rozwiązany problem korków przy skrzyżowaniu ul. Mirowskiej i Nadrzecznej? 

19. Radny Łukasz Wabnic 
 

− Czy w związku z zakupem tanich w eksploatacji autobusów hybrydowych usługi komunikacji 
miejskiej zostaną obniżone? 

− Czy Miasto może porozumieć sie z portalem jakdojade.pl w celu wprowadzenia danych komunikacji  
Częstochowie na stronie? 

− Jaka jest kolejka osób uprawnionych do otrzymania mieszkania socjalnego, jakie są zasady 
przyznawania, jaki jest średni czas oczekiwania, jakie są priorytety i kryteria i czy posiadanie 
większej liczby dzieci jest takim kryterium? 

20. Radny Konrad Głębocki 

− Czy można dokonać przeglądu skrzyżowań ul. Jana Pawła II z Popiełuszki i z Jasnogórską pod 
kątem porannych korków i wypracowania rozwiązania tego problemu? 

21. Radny Łukasz Kot 
 

− Czy możliwe jest i zgodne z prawem wymalowania na czerwona przejścia dla pieszych przy ul. 
Mstowskiej? 

22. Radna Małgorzata Iżyńska 
 

− Kiedy zostanie zakończone skrzyżowanie ul. Mirowskiej i Nadrzecznej? 

− Czy możliwe jest wycięcie zieleni na ul. Srebrnej pomiędzy Oczyszczalnią Ścieków Warta a ul 
Morenową i Komornicką? 

23. Radny Artur Sokołowski 

− Jak miasto wykorzysta system monitorowania kierowców przy skrzyżowaniu DK 1 ul. Krakowskiej i 
Rejtana w 2016 r. ? 

− Czy zgodne z prawem jest system inteligentnych świateł? 

− Jak wyglądają zarobki w CIS i jak się one mają do minimalnej pensji? 

− Dlaczego żaden z inwestorów nie skorzystał z ulgi w Specjalnej Strefie Ekonomicznej określonej 
w uchwale Rady Miasta ? 

− Czy Prezydent podziela pogląd posła Marka Balta na kwestie imigrantów? 

− Czy miasto skoordynowało działania dotyczące dwóch giełd przy Hali sportowej i Stadionu 
żużlowego? 

24. Radny Zbigniew Mizgalski  

− Czy kara dla pracownika MZDiT , który w niegodny sposób potraktowal mieszkankę ul. 
Poniatowskiego została odnotowana w jego aktach osobowych i czy mieszkanka zostala 
przeproszona przez tego urzędnika? 

25. Radna Krystyna Stefańska 

− Co powstanie na dużym terenie przy ul. Bocianiej? 


